
Jaarverslag Fractie 2022 

ECHT VOOR BARENDRECHT   
 
Voorwoord fractievoorzitter 
In 2022 kenden we nog beperkende maatregelen rondom het coronavirus. Gelukkig hebben we als 
voorbereiding op de verkiezingen van 16 maart 2022 de wijkbezoeken kunnen voortzetten en 
allerhande verkiezingsactiviteiten kunnen uitvoeren. Menig EVB-er heeft zich ingezet om een 
mooie verkiezingsuitslag neer te zetten en wat was die uitslag fantastisch op de verkiezingsavond 
van 16 maart 2022: 20 zetels in de gemeenteraad van Barendrecht! 
 
Activiteiten EVB-fractie in de gemeenteraad 
In het 1e kwartaal hebben er een viertal raadsvergaderingen plaatsgevonden in de samenstelling 
van 2018-2022. In januari werd er een extra raadsvergadering gehouden vanwege de noodopvang 
van asielzoekers op de locatie aan de Zuider-Carnisseweg. Van dit dossier is goed studie gemaakt 
en zijn er aan de voorkant voornamelijk vragen gesteld of deze locatie nu wel geschikt is voor deze 
opvang en over de verplichting tot opvang in algemene zin. De burgemeester, als zelfstandig 
bestuursorgaan, heeft tekst en uitleg gegeven over de noodzaak en het voorstel.  
In januari is tevens een reguliere vergadering gehouden waarin we hebben bijgestuurd op het 
raadsvoorstel over de Stationstuinen om het risicodossier goed op orde te hebben. En daarnaast 
werd er definitief besloten over het inrichten van acute noodopvang voor asielzoekers. 
De laatste inhoudelijke vergadering vond plaats op 22 februari. De uitgangspuntennotitie voor de 
nieuwe Woonvisie werd daar vastgesteld evenals de gebiedsvisie 3e Barendrechtseweg. Een aantal 
onderwerpen werden ook afgevoerd van de agenda, omdat het aan het nieuwe college is om 
daaraan vorm te geven. Op 29 maart vond vervolgens het officiële ontslag plaats van de 
gemeenteraad 2018-2022 en op 30 maart de formele installatie van de nieuwe gemeenteraad 2022-
2026 met 20 raadsleden van Echt voor Barendrecht. 
 
Het tweede kwartaal begon direct met een installatievergadering van twee nieuwe wethouders: 
Lennart van der Linden en Dirk Vermaat, waardoor het voormalige college van B&W direct aftrad. 
Eind april vond er een formele raadsvergadering plaats waar een aantal besluiten werden genomen 
over onder andere de benoeming van diverse raads- en collegeleden in Gemeenschappelijke 
Regelingen. Halverwege mei werd het college gecompleteerd met de benoeming van de derde 
wethouder namens EVB: Margo Stolk en een partij-onafhankelijk wethouder: Miranda de Hoop. 
Het college bestaat vanaf dan uit de burgemeester en 4 wethouders.  
 
In juni en juli vinden altijd de besprekingen plaats van de jaarrekening en voorjaarsnota voordat 
het zomerreces van start gaat. Er was een buitengewone raadsvergadering in juni om afscheid te 
nemen van de griffier, zij gaat genieten van een welverdiend (vervroegd) pensioen. Tijdens de 
voorjaarsnota werd ook het 10-puntenplan als kader voor het college vastgesteld, naast EVB 
stemden ook CDA, D66 en PvdA hiervoor. Daarnaast werd er extra aandacht gevraagd om te 
investeren in veiligheid en om werk te maken van toekomstbestendige huisvesting voor de voedsel- 
en kledingbank. Beiden werden raadsbreed aangenomen.  
 
Na het zomerreces werd er gestart met de procedure rondom de nieuwe burgemeester voor 
Barendrecht. Het is de planning dat medio juni 2023 er een nieuwe kroonbenoemde burgemeester 
kan starten. Er is door EVB een initiatiefvoorstel gemaakt en unaniem aangenomen om veteranen 
meer aandacht te geven in Barendrecht. In november werd de begroting 2023 en het 
Meerjarenprogramma ‘Barendrecht Werelddorp 2022-2026’ besproken en over besloten. En 
tevens werd er een motie aangenomen om de geluidshinder op de rondweg structureel aan te 
pakken. Later in november werd er over een tweede initiatiefvoorstel van de hand van EVB 
besloten, namelijk het verruimen van de winkeltijden op zondag.  

 



Het jaar werd afgesloten met een tweetal vergaderingen in december; één kende de status als 
bijzondere raadsvergadering waarbij de Commissaris van de Koning op bezoek kwam om de 
profielschets in ontvangst te nemen.  
En net voor de kerst werd er inhoudelijk gesproken over toekennen van extra budget voor het 
opnieuw opbouwen van een eigen slagvaardige organisatie voor Barendrecht. Een belangrijk 
verkiezingspunt van EVB. 
 

Activiteiten EVB-fractie buiten de gemeenteraad 
Naast debatten in de commissies en de raad, het houden van wijkbezoeken en het afleggen van 
werkbezoeken aan Barendrechtse organisaties was de fractie zeer actief met het stellen van 
schriftelijke vragen. Er zijn vragen gesteld over onder andere de volgende onderwerpen: 
drugsoverlast, digitale grondrechten, dalend vertrouwen in de (lokale) overheid, het terrasseizoen 
aan het Doormanplein, uitbreiding van het laadpalennetwerk, overlast van de deelscooters, de 
schuldpauzeknop, hondenbelasting, het Wapen van Barendrecht, de herinrichting van het 
Havenhoofd, hardvochtige knelpunten in het sociale zekerheidsstelsel, stijgende kosten voor de 
sportverenigingen, koopkracht in relatie tot energiearmoede, huisartsenzorg en woningbouw.  
In 2022 stelde de fractie 190 vragen, een percentage van 64%, met een gemiddelde van 9 vragen 
per EVB-raadslid. De andere fracties bleven onder de 15 vragen steken. Hiernaast zijn er 2 
initiatiefvoorstellen uitgewerkt: het Veteranenbeleid en de verruiming van openingstijden op 
zondag.  
 
Resumerend 
In 2022 is de 14 koppige en later de 20 koppige fractie zeer actief geweest. De verschillende teams 
in de fractie werken goed samen op de verschillende onderwerpen en zitten bovenop de actualiteit.  
 
Barendrecht, 31 maart 2023 
 
Namens de fractie van Echt voor Barendrecht 
 
Miranda Mes – le Feber, fractievoorzitter 
 


